
Onderwerp PFH Inhoud Stand van zaken
Luchtvaartdossier Tekin De gedeputeerde zegt toe om de commissie de volgende vergadering 

actief te informeren over het luchtvaartdossier, en dan vooral over de 
onderdelen RIVM en gezondheid.  (commissievergadering M&B 16 sept 
2019) 

Toezegging gedaan in commissie 
16 sept 2019. Is in de commissie 
van 28 oktober niet 
geagendeerd. 
Er zal een brief worden 
aangeboden, naar verwachting 
voor de commissie van 2 
december 2019. Er volgt op 12 
dec 2019 een masterclass

Centrale 
brugbediening

Tekin twee jaar nadat de centrale in gebruik is genomen een beperkte 
evaluatie te houden. Met name gericht op de veiligheid.

De verwachting is dat de 
centrale eind 2018 in werking 
zal komen. Vanaf dan kunnen 
we dus na 2 jaar een beperkte 
evaluatie houden. PS zal 
hierover (in werking stelling van 
centrale) geïnformeerd worden 
d.m.v. een 
voortgangsrappportage.
2 Dec 2019: Gedeputeerde 
geeft aan dat er begin 2020 
twee documenten aan PS 
worden voorgelegd & er ligt 
uitnodiging voor een 
werkbezoek. 



24 feb 2020 staat dit 
onderwerp op de B-agenda van 
de commissie
30 maart 2020 werkbezoek aan 
de bediencentrale 

Begroting: elektrisch 
vervoer (vraag 32 
PVV) 

Tekin De gedeputeerde meent dat hij de informatie over verliesuren al had 
toegestuurd. Als dat niet het geval is, dan volgt de informatie alsnog. 
(commissievergadering M&B 28 okt 2019) 

Ecologisch Berm 
beheer / bomenkap bij 
herinrichtingsprojecten 
van provinciale wegen 

Tekin Wanneer duidelijk is op welk moment bomenkap noodzakelijk is bij 
herinrichtingsprojecten van provinciale wegen en wat de politiek of 
het bestuur daarop nog kan sturen, daarop komt de gedeputeerde 
terug. Op de vraag van de PvdD over de hoeveel kilometer berm er 
ecologisch wordt beheerd volgt een schriftelijk antwoord. 
(commissievergadering M&B 28 okt 2019)
Bij de uitvoering van een project wordt er vooraf een BEA gemaakt. 
Als bomen moeten wijken dan worden alternatieven onderzocht om 
bomen te sparen. Als er geen alternatief is dan worden bomen 
verwijderd en in principe gecompenseerd of herplant. 
De gedeputeerde meldt dat voor april 2020 een beleidsnotitie over 
monumentale bomen volgt. Daarnaast wordt een analyse gemaakt 
van de aanwezigheid van monumentale bomen langs wegen en 
vaarwegen. Het gaat ook om exemplaren die potentieel kunnen 
uitgroeien tot monumentale bomen (‘toekomstbomen’). Die analyse 
wordt verwacht voor 1 juli 2020.(commissievergadering 20 jan 2020)



Verduurzamen 
bushokjes 

Tekin Over het verduurzamen van bushokjes in Utrecht heeft de 
gedeputeerde gelezen. Het is een goede suggestie. Hoe langer deze 
commissie er over sprak, hoe meer erbij kwam. De gedeputeerde 
gaat zijn huiswerk doen om te beoordelen wat mogelijk is, inclusief 
kosten. (commissievergadering M&B 28 okt 2019)

Centrale bediening 
openbare verlichting 

Tekin Het college baalt er ook van dat Liander (landelijk) stopt met het 
signaal voor het ontsteken van openbare verlichting. Daar moet de 
provincie mee dealen.  De vraag naar een andere vorm van centrale 
bediening wordt uitgezet, maar mogelijk is centraal bedienen 
ingewikkelder dan gedacht. (commissievergadering M&B 28 okt 
2019)

PDENH / faillissement 
Tocardo

Pels Een overzicht van de rollen en de toelichting daarop worden samen 
met de beantwoording van de vragen van FvD toegezonden. 
Gedeputeerde gaat ook de exacte tijdlijn uitzoeken 
(commissievergadering M&B 28 okt 2019)

OV Toekomstbeeld Tekin De gedeputeerde zal na de bijeenkomst van het Bo MIRT verslag doen      
van de uitkomsten en wat één en ander betekent voor de nabije toekomst. 
Provinciale Staten gaan uiteindelijk over het geld. Het budgetrecht ligt bij 
Provinciale Staten.

Gedeputeerde Tekin gaat terug naar de partners met de vraag of de 99%-
versie mag worden verspreid. Hij brengt het verzoek van de commissie over. 
Het college zag die versie ook nog niet. Eind week 45 komt de 
gedeputeerde met een procesafspraak.(comm. M&B 28 okt 2019)



GS kijkt welk moment het beste is om Provinciale Staten te betrekken bij 
het proces. Het college komt terug met een verdere uitwerking. (M&B 20 
jan 2020)

Uitvoeringsprogramma 
Stelling van Amsterdam

Pels Halverwege 2020, na de zomer, komt GS met een nieuw 
Uitvoeringsprogramma voor de Stelling van Amsterdam. 

Invulling Strategische 
Agenda

Tekin In het eerste kwartaal van 2020 volgt een overzicht. Het college werkt aan 
een uitvoeringsagenda. (commissievergadering M&B 2 dec 2019) 

Activiteitenplan van 
Movares

Tekin Movares heeft een activiteitenplan opgesteld met daarin de maatregelen 
voor het beschermen van de Das tijdens het uitvoeren van 
bouwwerkzaamheden. GS zal het activiteitenplan aan de commissie M&B 
doen toekomen. (commissievergadering M&B 2 dec 2019)

Verlaging maximum 
snelheid

Tekin GS wil een gedegen onderzoek doen, stikstof vormt het uitgangspunt. In het 
eerste kwartaal van 2020 komt GS terug naar PS met de resultaten. 
(commissievergadering M&B 2 dec 2019)

Bushokjes Tekin De gedeputeerde heeft toegezegd dat er een onderzoek komt naar het 
verduurzamen van provinciale bushokjes. Er zal worden uitgezocht wat 
mogelijk is en kosten worden in kaart gebracht. Eerste kwartaal 2020 komt 
gedeputeerde terug met welke mogelijkheden er zijn. (PS 18 november 
2019) 

West Frisia weg De heer Hoogervorst (SP) vraagt op welke termijn de finale afrekening van 
de Westfrisiaweg plaatsvindt? 



Gedeputeerde Pels zal schriftelijk reageren op deze vraag. 
(commissievergadering M&B 20 jan 2020)


